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Kakšna je prihodnost slovenskega jezika?

RA SLOVENIJA 1, 12.11.2013, DOGODKI IN ODMEVI, 15.53

Kakšno je zdajšnje stanje in kakšna bo prihodnost slovenskega jezika v luči globalizacije. Sta dve izmed
osrednjih vprašanj letošnjega mednarodnega slovenističnega znanstvenega simpozija obdobja. Na njem
se bo na temo Družbena funkcijskost jezik, v treh dneh predstavilo več kot 80 predavateljev iz devetih
držav. To je najstarejši kontinuirani simpozij, ki ga pripravlja Filozofska fakulteta v Ljubljani, Aleksander
Čobec.
ALEKSANDER ČOBEC: Simpozij obdobja se letos intenzivneje osredotoča na aktualne in prihodnje izzive
slovenščine v luči globalizacije. V javnosti vtis, da je slovenščina predvsem zaradi vpliva angleškega jezika
ogrožena, kar pa za zdaj še ne velja, saj slovenski jezik ostaja vitalen. Predsednica simpozija Andreja Žele.
ANDREJA ŽELE: Ni sem nam v nadaljevanju preveč bati vdora najrazličnejših, kot jim pravimo globalizomov
in tako naprej. Dovolj je obstoječe izrazje, ki zelo lepo funkcionira v različnih možnih zvezah.
ČOBEC: Kljub temu pa ostajajo pomisleki o postopnem uvajanju angleškega jezika na slovenske univerze.
Čeprav angleščina za zdaj v manjši meri prodira na naše univerze, dr. Ada Vidovič Muha, ki je odprla
simpozij, opozarja na usodnost tega početja.
Dr. ADA VIDOVIČ MUHA: Zdi se mi, da se niti ne zavedamo dobro, oziroma lahko rečem ne zavedajo se
kaj se s tem dogaja, ko se slovenščina izpodrinja iz predavalnic. Uničuje se intelektualna vloga jezika in
s tem se uničuje bistvo knjižnega jezika.
ČOBEC: Slovenščina sicer za zdaj še je sodoben, moderni jezik, ki lahko funkcionira na najrazličnejših
področjih. Ali bo tak ostal, pa je odvisno tudi od tega kakšen status bo imel v prihodnje na naših univerzah,
ki ga bo določil novi visokošolski zakon. Možno je, da bo iz njega črtan člen, ki določa, da je na slovenskih
univerzah uradni jezik slovenski, so opozorili na simpoziju.
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